



保良局百周年李兆忠紀念中學
家長教師會
「法團校董會家長校董選舉」



敬啟者：

為增加學校管理的透明度，加強學校的問責精神，香港〈教育條例〉規定所有資助學校設立法團校董會，負責管理學校。保良局百周年李兆忠紀念中學的法團校董會已於 2013 年 5 月成立。

法團校董會須由辦學團體代表、校長委員、教師委員、家長委員、校友委員及獨立委員組成。其中家長委員一職，須由家長教師會統籌，經選舉選出一位家長校董和一位替代校董，任期由註冊日起至 2025 年 3 月 31 日。

作為家長校董，將可代表本校家長就學校的發展、學生的成長等提出意見，成為學校和家長之間的重要橋樑。

本會現誠邀閣下參選，或提名最多一名合資格的學生家長參選。家長校董選舉細則已上載本校家教會網頁 <http://www.plkclscmc.edu.hk/pta>，請細閱。如有意成為候選人/提名合資格的學生家長參加是次選舉，請於 2023 年 11 月 27 日或以前交「家長提名表格」至校務處許小姐*。如有疑問，可致電 2462 3945 向李巧欣副校長查詢。

此致

貴家長

保良局百周年李兆忠紀念中學
家長教師會主席
林香穗女士 謹啟

二零二三年十一月十三日

*有意參加競選的家長/獲提名競選的家長，本會將聯絡閣下，商談選舉的詳情。

保良局百周年李兆忠紀念中學
家長教師會
「法團校董會家長校董選舉」提名表格
(請於 11 月 27 日或以前交回校務處許小姐)

甲部：提名人資料

本人現提名_____ (獲提名人姓名)參加「法團校董會家長校董」選舉；

本人現報名參加「法團校董會家長校董」選舉：

聯絡電話：_____

電 郵：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生姓名：_____

班 別：_____ 學 號：_____

日 期：_____

乙部：獲提名人資料(如自行參選則毋須填寫乙部)

1. 姓名：(中文)_____ (英文)_____

2. 性別：男/女*

3. 聯絡電話：_____

4. 電 郵：_____

5. 於本校就讀的子女：

(姓名)_____ (班別)_____ (學號)_____

(姓名)_____ (班別)_____ (學號)_____

(姓名)_____ (班別)_____ (學號)_____

(姓名)_____ (班別)_____ (學號)_____

獲提名人簽署：_____

日 期：_____

*請刪去不適用者



Po Leung Kuk Centenary Li Shiu Chung Memorial College
Parent-Teacher Association
Parent Manager Election



13 November 2023

Dear parents,

To enhance transparency and accountability in the spirit of school-based management, aided schools are requested to set up the Incorporated Management Committee (IMC) to manage the school under the Education Ordinance. The IMC of Po Leung Kuk Centenary Li Shiu Chung Memorial College has been set up since May 2013.

The composition of the IMC should consist of sponsoring body managers, elected parent and teacher manager(s), the principal (an ex-officio member), alumni manager(s) and independent manager(s). The election of parent managers should be conducted by the recognized Parent-Teacher Association. One parent manager and one parent alternate manager will be elected in this election, and their term will be effective from the registration date to 31 March 2025.

Parent managers are a bridge between the school and parents. They can provide opinions on various aspects, such as school development and student development.

We welcome all parents to participate in the election or nominate a candidate for the election. The regulations for the parent manager election have been uploaded to the Parent-Teacher Association's website: <http://www.plkclscmc.edu.hk/pta>. Parents who are interested in participating or nominating a candidate are requested to submit the attached form to Ms. Hui at the General Office on or before 27 November 2023. For any enquiries, please contact Ms. Lee Hau Yan, the Vice-Principal, at 2462 3945.

Yours Sincerely,

Lam Heung Sui (Ms.)

Chairlady

Parent-Teacher Association

Po Leung Kuk Centenary Li Shiu Chung Memorial College

* The school will contact parents who are participating or have been nominated for further processes.

**Po Leung Kuk Centenary Li Shiu Chung Memorial College
Parent-Teacher Association**

Nomination form of Parent Manager Election

(Please submit the form to Ms. Hui at the General Office on or before 27 November, 2023)

Part A : Nomination

I nominate _____ as a candidate for the parent manager election;

I hereby declare my registration as a candidate for the parent manager election:

Phone no. : _____

Email : _____

Parent's Signature : _____

Parent's Name : _____

Student's Name : _____

Class : _____ Class no.: _____

Date : _____

Part B : Nominated candidate (excluding self-recommended candidates)

1. Name : (Chinese)_____ (English)_____

2. Gender : Male/Female*

3. Phone no. : _____

4. Email : _____

5. Students :

(Name)_____ (Class)_____ (Class no.)_____

(Name)_____ (Class)_____ (Class no.)_____

(Name)_____ (Class)_____ (Class no.)_____

(Name)_____ (Class)_____ (Class no.)_____

Signature (Nominated candidate) : _____

Date : _____

* Please delete as appropriate